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Београд -- Србију ће следећег месеца посетити председник Кине што је прва званична
посета једног кинеског председника у последње 32 године.

  

  

Колико је та посета значајна за Србију и за односе Београда и Пекинга за Б92 је говорио
министар у влади Кине Ли Веи.

  

“Недавно сам сазнао да ће Си Ђипинг посетити Србију. Кина и Србија имају дугу
историју добрих односа и пријатељства, посебно од 2009. године од када две земље
имају ближу сарадњу и комуникацију када је реч о политици, економији и култури. Од
тада две земље су размениле посете на високом нивоу и верујем да ће посета
председника Кине Србији промовисати даљу сарадњу и отворити нова врата у сарадњи
две земље у разноврсним областима, у будућности. Према истраживањима Развојног
истраживачког центра Кине Државног савета Кине, и у оквиру иницијативе "Један појас
– један пут" , обе земље могу да учине много у међусобној сарадњи“, рекао је он.

  

Кинески министар је данас разговарао и са Вуком Јеремићем, кандидатом Србије за
генералног секретара УН.

  

“Ја сам председник Развопјног истраживачког центра Кине, а овај тинк-тенк је углавном
фокусиран на економију и друштвени развој, наравно посебну пажњу посвећујемо на
међународну економији. Самим тим имам веома ограничен простор за политику и
дипломатију. Радо ћу изнети лични став, као пријатељ Вука Јеремића и као члан одбора
ЦИРСД-а. Члан сам одбора захваљујући пријатељском односу г. Јеремића према Кини и
поверењу које има у мене. Лично, 100% се надам да ће успети у својој кампањи“.
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Ли Веи је одговори за Б92 на питања да ли Србија у скорије време може да очекује више
инвеститора и за које области су кинески инвеститори евентулно заинтересовани.

  

(Б92) 
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